

Title (en)
Watch strap.

Title (de)
Uhrarmband.

Title (fr)
Bracelet de montre.

Publication
EP 0197297 A1 19861015 (FR)

Application
EP 86102824 A 19860304

Priority
CH 152885 A 19850410

Abstract (en)

The strap is formed from a first band (1), from a second band (2) and from a safety buckle (3). The two bands are produced from a flexible material, for example leather. The second band has in its centre a series of equidistant adjusting holes. The buckle comprises two parts (6, 7) articulated about a common axis (8). One end of each band is fixed to the case of a watch (4). The other end of the first band is fixed to one end of the buckle with the aid of a small bar (9), whilst the free end of the second band is connected to the other end of the buckle by means of an inner plate (10), integral with the buckle. The second band is applied on the inner plate and it is held in place with the aid of an outer plate (12) provided with two rods (13) passing through the holes in the band. The two plates are secured together with the aid of screws fixed in the rods through two holes in the inner plate. <IMAGE>

Abstract (fr)

La bracelet est formé d'une première lanière (1), d'une seconde lanière (2) et d'une boucle de sécurité (3). Les deux lanières sont réalisées en un matériau souple, par exemple en cuir. La seconde lanière porte en son milieu une série de trous de réglage équidistants. La boucle comprend deux parties (6, 7) articulées autour d'un axe commun (8). Une extrémité de chaque lanière est fixée au boîtier d'une montre (4). L'autre extrémité de la première lanière est fixée à une extrémité de la boucle à l'aide d'une barrette (9), alors que l'autre extrémité de la seconde lanière est reliée à l'autre extrémité de la boucle au moyen d'une plaque intérieure (10), solidaire de la boucle. La seconde lanière est appliquée sur la plaque intérieure et elle est maintenue en place à l'aide d'une plaque extérieure (12), pourvue de deux tiges (13) passant à travers les trous de la lanière. Les deux plaques sont rendues solidaires à l'aide de vis fixées dans les tiges à travers deux trous de la plaque intérieure.

IPC 1-7

A44C 5/24

IPC 8 full level

A44C 5/24 (2006.01)

CPC (source: EP)

A44C 5/246 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 1013233 A 19520724
- [X] EP 0125623 A1 19841121 - OMEGA SA [CH]
- [X] CH 214449 A 19410430 - MONTRES WYLER SOCIETE ANONYME [CH]
- [X] FR 2425820 A1 19791214 - BRACELET CIE INDLE [FR]

Cited by

FR2670371A1; GB2294862A; GB2294862B

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0197297 A1 19861015; CH 664270 A5 19880229

DOCDB simple family (application)

EP 86102824 A 19860304; CH 152885 A 19850410